
 
 

1. De beoogde locatie om een aanmeldcentrum voor asielzoekers te vestigen is gerelateerd aan 
het opkopen van stikstofruimte voor het vergunnen van PAS-melders in die regio die 
depositie veroorzaken op de Weerribben-Wieden. Klopt het dat extern salderen op dit 
moment niet mogelijk is rondom de Weerribben-Wieden en dat daardoor het vergunnen van 
de PAS-Melders niet mogelijk is? Gaat deze aankoop ten koste van het budget gereserveerd 
voor de PAS-melders? Wat heeft de aankoopt gekost? 

2. Klopt het dat de commissaris van de Koning het initiatief heeft genomen 
om  Noordoostpolder aan te bieden bij het Rijk/COA? Zo ja, waarom? Vindt hij dat de 
Noordoostpolder niet aan de taakstelling voldoet? Hoe past deze opdracht, zonder het 
informeren van de Provinciale Staten, in zijn rol als Rijksheer?  

3. Welke handelingen heeft Gedeputeerde Staten en Provincie Flevoland gedaan om het COA 
te faciliteren vooraf aan de vergadering van 22 april 2022 in de Noordoostpolder waarbij de 
Commissaris van de Koning geheimhouding heeft opgelegd en welke handelingen heeft 
Gedeputeerde Staten en Provincie Flevoland gedaan om het COA te faciliteren tot aan 
woensdag 6 juli 2022?  
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